





"CIA" နှင့် အမေရိကန် စစ် ဖွဲ့ သား ဝါး ကောင်း စာ ခိုး နှင့် ရှိ လ် ဖွဲ့ ကြီး Robert Helvey သည်  
Shah နှင့် အမေရိကန် စစ် ဖွဲ့ သား ဝါး ကောင်း ဖွဲ့ သူ ဝါး ကို ဖြို နှိုး ချက် ဝါး စွာ ဆန္ဒ ပြု ရှိ ကိစ္စ ကို လေ့ ကျင့်  
ပေး ခဲ့ ပါ သည်။ စိတ် ဝင် စား ဖွဲ့ နှင် ကောင်း သော အချက် သည် ဝေ ဝေ က ကောင်း စွာ ဝါး ပြု စီ ဖွဲ့  
ရက် သတ္တ ဝါး ပြု ဝါး က လို ဝင် "Shah" သည် "Tiananmen" ဂင် ဖြင့် ဝါး တရုတ် နိုင်  
ရောက် ဖြင့် ဝါး ဖြင့် ပြု စီ ပါ သည်။

ယခု ဖွဲ့ သာ ကြောင် ဖြစ် နာ နိုင် င် ကို နှိုး တရုတ် ဂု သန့် နည်း။

ဒီ စေး ခွန်း နှင့် ဆက် သွယ် နေ စာ က စော့ အမေရိကန် နှိုး ဂု က ယခု ဖွဲ့ ဖြစ် နာ နိုင် င် စက်  
ဖြင့် တွင်း ရေး ကို သာ ကြောင် စိတ် ဝင် စား ဝါး ဝါး ပြား ပြား စွာ ဂြို လာ ဂု သန့် နည်း။ ဒီ မို က ရေ စီ နှင့်  
လူ နှင့် ကောင်း ဝါး ဂု ဖြို ကို ကိစ္စ ကို ပေး ပေး ဖြင့် ဝါး ဝါး ဖြင့် ဆို စာ ကို ဆောက် ခဲ့ လို ဂ  
ပါ သည်။ "Iraq နှင့် Afghanistan" နိုင် င် ဝါး ကို ဖွဲ့ နာ ယူ ဂု ပါ ဝါး သည်။ အမေရိကန် နှိုး င် င်  
သည့် နိုင် င် ဝါး ဝါး က ကျိုး က ဖြတ် ဂု သန့် ကိစ္စ က ဝင် ရောက် ကို ကို နှိုး နှိုး ဖြင့် ပြု စီ  
ပါ သည်။ အဓိ က ကျ သော စေး ခွန်း သည် က ဖွဲ့ ဖွဲ့ လူ ဝါး တင် ဂြား စွာ ဝါး သို့ သော  
ဖြင့် နာ နိုင် င် ကို ဒီ လို ဝင် ရောက် ဖွဲ့ ဝါး ကို ပြု လုပ် ပါ ဝါး စား။

ကမ္ဘာ ဖြေ နှင့် ဖွဲ့ စော် ပြု ချက် က ဖြေ ဆဲ ဝင် လယ် (Persian Gulf) ဖွဲ့  
ဖြောက် နာ နှုတ် ပင် လယ် သို့ ဆက် သွယ် စား သော ရေ လမ်း ကြောင်း သည် ဆိန် ဝါး ဝါး ဆား  
သော အဓိ က ရေ လမ်း ကြောင်း ကို စော် ပြု စား ဖြင့် ပြု စီ ပါ သည်။ ဖြစ် နာ ရေ လမ်း  
ကြောင်း သည် ကမ္ဘာ ဖြေ ဖြစ် ကိစ္စ က ရေ လမ်း ကြောင်း ဝါး စွာ နှင့် ဆက် သွယ် ဖြစ် ပါ သည်။  
အဓိ က ကျ သော ရေ လမ်း ကြောင်း စစ် ခု က နိုင် နှိုး ဂြား နှင့် ဝါး လေး ဂြား နိုင် င် ကြား တွင်  
ဂြို သော မာ လကာ (Malacca) ရေ လက် ကြား ပြု စီ ပါ သည်။

အကြောင်း စက် သား ဝါး ကို ဝါး ကို နှိုး ကိစ္စ က ရေ လက် ကြား ဝါး စိန် ကျင့်  
ကိစ္စ တွင် စက် တင် သာ လ ဝါး ကို ၂၀၀ ဝါး နှင့် စတင် ဖြစ် အမေရိကန် စစ် ဌာန ဝါး က  
စစ် စာ ဝါး လှိုင် နှိုး ဝါး ကို စတင် တရုတ် သော ဝါး ပါ သည်။ နိုင် နှိုး ဂြား နိုင် င် စက်

"Banda Aceh" ဖြစ် တွင် အမေရိကန် စစ် လေ ကြောင်း ဌာန ဝါး ကို တရုတ် ဆောက်  
ခံ ပါ သည်။ ဒီ ပေ ဝါး ဖြစ် နာ နိုင် င် သည် နိုင် င် ကတွင် အမေရိကန် စစ် ဌာန ဝါး ကို တရုတ်  
ဆောက် ဖြစ် နှင့် မပြု ခံ ပါ။ ဖြေ နှင့် ဝါး တွင် ဖြစ် နာ နိုင် င် စစ် နှင့် နေ က ထား သည့် စစ် ဌာန ဝါး  
တရုတ် ဆောက် ဝါး ကိစ္စ က ကောင်း ဆုံး နေ ဂု ပြု စီ ပါ သည်။

ဒဒိန္ဒိယ အရှုံး : တစ်ခု၏ အမှန်

လွန်ခဲ့သော ရွေးကောက်ပွဲတွင် က ဖြစ်လာခဲ့သည် သို့မဟုတ် နိုင်ငံ သို့မဟုတ် ရှေးရန် ဌ  
သဘာဝစင်စစ် ဖြစ်ပွား : မြို့သို့ အားတူစာချုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ပါသည်။ ကျား သဘောတူစာချုပ်  
သည် နှစ် ၃၀ စီမံကိန်း : စာချုပ်ပြုစီမံသည်၊ ဆိုက်ကွက်ကြောင့် နိန္ဒိယနိုင်ငံ ကွန်စင်ရှပ်  
ပြစ်ပါသည်။ ယခင်ကလည်း ဖြစ်လာနိုင်သည် သို့မဟုတ် ကိုရပ်စ်ခေါင်းဆောင် : ဝေဒနာ :  
ပြစ်ခဲ့ပေစေ၊ နိန္ဒိယနှင့် ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံ သဘောတူညီမှု မရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် ဖြစ်လာနိုင်သည်  
နိန္ဒိယစီမံကိန်း : ပျက်ဆုံးခဲ့ပြီး အစောင့်ပြင်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ဖြစ်လာ - တစ်ခု၏ အစိတ်  
ပျက်လိုက် : ကုမ္ပဏီက ငွေ ဝယ် နိုင်ငံ ) ကတည်း သို့မဟုတ် ကျေးဇူးလည်းရှိ : Malacca  
ရေလက်ကြား : ဖြစ်ရန်နှင့် စင်စစ် လမ်း : ကြောင့် : ကိုရပ်စ်ဂျင်နီ အက်သွယ် နိုင်ငံရှိ ဝေဒနာ  
ဖြစ်လာနိုင်သည် သို့မဟုတ် နေ့စဉ် ဖြစ်ပွားရလက်ကြား : ကိုရပ်စ် : ပျက်ဆုံး ဖြစ်တစ်ခု၏ နိန္ဒိယ  
ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နှင့် တစ်ခု၏ နိန္ဒိယနှင့် အခြားတစ်ခု၏ ကြား : နိုင်ငံတွင်း : ကုမ္ပဏီတွင်  
အက်သွယ် ဖြစ်တစ်ခု၏ : တစ်ခုဖြစ် လာခဲ့ပါသည်။

ဒဒိန္ဒိယ စစ်ကွန်ရက်ရှိ ဆေးရွှေပြောင်း : များ ပေါင်း ဖွဲ့စည်း

တစ်ခု၏ နိုင်ငံ ကိုယ်စား : သို့မဟုတ် နိုင်ငံ သို့မဟုတ် နိုင်ငံ : Bush ကစား :  
သည် ၂၀၀၅ တွင် နိန္ဒိယနိုင်ငံ သို့မဟုတ် ကိုယ်စား ဖြစ်ပြီး : ဆေးရွှေပြောင်း : စီမံကိန်း :  
စတင်ခဲ့သည်။ တစ်ခု၏ ကြောင့် ဒဒိန္ဒိယ နိုင်ငံ သို့မဟုတ် အရှုံးတွင် တစ်ခု၏ နိုင်ငံ သို့မဟုတ် :  
ခဲ့ခြင်း ဖြစ် လာခဲ့ပါသည်။

“ Pentagon ” ခုံ : အောက်တိုဘာ ၂၀၀၅ တွင် အောက်တိုဘာ၊ အင်ဒို - အမေရိကန်  
စစ်သင်တန်းတစ်ခု ပေး : နှင့် မတ်သတ်လှိုင် နိန္ဒိယ အမေရိကန် ကာကွယ်မှု ပေါင်း ဖွဲ့သည်  
ကုမ္ပဏီများ : မပါသော လုပ်ငန်း : တစ်ခု၏ ကိုယ်စား ဖြစ်ပြီး : သင်တန်း : အရှုံးပေး : သင်  
များ : နှင့် အမေရိကန် စစ်ကွန်ရက်ကို လက်ခံရန် : တစ်ခု၏ ဖြစ်သည် : သို့မဟုတ် : သို့မဟုတ်  
တစ်ခု၏ လုပ်ငန်း : ဝေဒနာ : သို့မဟုတ် နိန္ဒိယ တွင် စစ်တစ်ခု : တစ်ခု၏ နိုင်ငံ သို့မဟုတ် :  
ပျက်ဆုံး : ခုံ : သည်။

ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးရန် ဝန်ဆောင်မှုများ

ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးရန် ဝန်ဆောင်မှုများ၊ လျှပ်စစ်၊ ရေ၊ မြေယာ၊ သစ်သီးနှံ၊ ဖြူစင်ရေးဆေး၊  
ခဲသော လက်ထက် ဗဟိုစတင်တင်ဆောင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ၁၉၇၀ ခုနှစ်တွင်  
"Rangoon Oil Company" ဗဟိုစတင်ခဲ့ပါသည်။ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးရန်  
တွင် ဖြေသစ် နိုင်ငံ ဗဟိုစတင် "EIF Total" ကုမ္ပဏီ နှင့် "Premier Oil"  
ကုမ္ပဏီတို့ သည် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ "ရတနာ" ကုမ္ပဏီသည်  
ရေနံ ဖြောင့် သည် ရေနံ ဝယ်ယူခြင်း၊ ကုမ္ပဏီတို့ သုံးစွဲခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ နောင်တွင် ဝယ်ယူခြင်း၊  
ဆက်လက်တိုးတက်ရေး ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း  
"ရတနာ" ရေနံ ဖြောင့် ဆောက်လုပ်မှု ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း

၂၀၀၄ ခုနှစ် "ရွှေ" ကုမ္ပဏီသည် ရေနံ ဖြောင့် ဆောက်လုပ်မှု ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း  
၂၀၀၂ ခုနှစ် ဗဟိုစတင် "EIF Total" နှင့် "Premier Oil" ကုမ္ပဏီ (၂) ခု သည်  
UK နှင့် N.G.O တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများ ဖြောင့် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးရန် ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း  
ရေနံ ဖြောင့် ဆောက်လုပ်မှု ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း  
ဆောက်လုပ်မှု ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း  
ရောင်းချခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း

၂၀၀၅ ခုနှစ် တွင် တရုတ်၊ ချင်း၊ မြန်မာ၊ အိန္ဒိယ၊ နယူးဇီလန်၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ ဟောင်ကောင်၊  
ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးရန် ဝန်ဆောင်မှုများ၊ လျှပ်စစ်၊ ရေ၊ မြေယာ၊ သစ်သီးနှံ၊ ဖြူစင်ရေးဆေး၊  
ဆိုင်ရာ ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း  
ဗဟိုစတင် "ရတနာ" ကုမ္ပဏီ သည် ဆောက်လုပ်မှု ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း

ယခုတွင် "ရတနာ" ရေနံ ဖြောင့် ဆောက်လုပ်မှု ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း  
ကုမ္ပဏီ နှင့် ရှမ်းနိုင်ငံ ၏ "Nippon Oil" ကုမ္ပဏီတို့ သည် ရှမ်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း  
ပေးပါသည်။ ၂၀၀၉ ခုနှစ် ဗဟိုစတင် "ရွှေ" ရေနံ ဖြောင့် ဆောက်လုပ်မှု ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း  
ရောင်းချခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း

တရုတ်နိုင်ငံ နှင့် အိန္ဒိယ နိုင်ငံ သည် "ရွှေ" ရေနံ ဖြောင့် ဆောက်လုပ်မှု ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း ဝယ်ယူခြင်း  
ပေးပါသည်။

ဒိန္နီယာနှင့် ပထမဦးဆုံး သမုဒ္ဒရာကို ဆက်သွယ်သော Malacca ရေလက်ကြားသည်

တရုတ်နိုင်ငံနှင့် ဖြေဆောင်လယ် သို့ ဘူးဂေးလန် ရာတွင် နန်းစိုး ရေလက်ကြားကြောင်း  
တစ်ခုဖြစ် ဤကျွန်းကို တွင်ကမိ ကမ္ဘာသော ရေလက်ကြားကြောင်း တစ်ခု ဖြစ်ပါသည်။

တရုတ်နိုင်ငံ ၏ စေတနာရှိသူများ ရှေ့တင်သွင်း ဖူးများသည် Malacca ရေလက်ကြား  
ကို နာသုံးပြု နေခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ "Malacca" ရေလက်ကြားတွင် ဤသော "Phillips"

ရေလက်ကြားသည် ကျွန်ုပ်တို့ ပြောခဲ့သော သဘောတရား နာသုံးပြုသော လက်ကြားဖြစ်ပါသည်။  
ထိုလက်ကြားကြောင်း တွင် နေ့စဉ် ရှေ့တင် လိုက် ဝါး ၁၂ သန်း ဖြစ်သော်လည်း သယ်ယူပို့ဆောင်

လျက်ရှိပါသည်။ အကယ်၍ ထိုရေလက်ကြားကြောင်း ဒိတ်ဆိုး ဖြစ်စေလျှင် ကမ္ဘာပေါ်တွင်  
ရှိသော သဘောတရား နားလုံး ၏ တစ်ဝက်ခန့် ခရီးစဉ်ရှိ ဤစွာ နိုင်ပါသည်။ ထိုဒိတ်ဆိုး

ဖွဲ့သည် သဘောတရား တင်သွင်း ဖူးကို ဖြေတင်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ရေလက်ကြား နာသုံးပြုသူသည်  
၁၂ သန်း နာတွင် တွင် ရှိသော ကမ္ဘာလုံးတွင် ရှိပါသည်။ ဖြစ်စေခြင်းနှင့် နာသုံးခြင်း

"Banda Aceh" ဖြစ်ကြောင်း တွင် ရှိသော ဒေသသည် ကမ္ဘာ့ကမိ ကမ္ဘာသော ရေလက်ကြား  
တစ်ခု တွင် ပါဝင်ပါသည်။

ပေကျင်းမြို့ ကော်သည့် ဖြစ်စေခြင်း နှင့် ကမ္ဘာလုံးသော မြို့တစ်မြို့ ဖြစ်ပါသည်။  
ကမ္ဘာလုံးရှိ နိုင်ငံ သည် ကမ္ဘာလုံးသော ပြီး ဒေသ တွင် စစ်လျော်ငွေ ဖွဲ့စည်း ဝါး ဖြစ်

နောက် ပိုင်း တွင် တရုတ်နိုင်ငံ သည် ဖြစ်စေခြင်း နှင့် ဖွဲ့စည်းရေး ဝါး ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း  
ပိုမို ဆက်သွယ် လျော် ကိုင်လာပါသည်။ တရုတ်နိုင်ငံ ၏ ကမ္ဘာလုံးသော ပြီး

ဖြစ်စေခြင်း ၏ စွမ်းဆောင်ရည် ရှေ့တင် ဖြစ်ပါသည်။ လူ့အဖွဲ့ နာရေး ဖွဲ့စည်း ဝါး  
ပြုစုခြင်း သော နာချိန် ကာလ ဖြစ်စေခြင်း တရုတ်နိုင်ငံ သည် ဖြစ်စေခြင်း စစ်တင်

ကို ကျင့်ပီရန် သန်း ဝါး ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း  
ကြောင်း စောလ် လျော်ရေး လျော်ငွေ တွင် တရုတ်နိုင်ငံ သည် ကျင့်ပီ စောလ် လျော်ငွေ ဖွဲ့စည်း

စစ်သား ဖွဲ့စည်း ကြို ဖြစ်စေခြင်း တွင် ထူးခြား စစ် ဌာနချုပ် တစ်ခု တည်ဆောက် ဝါး  
ဒိန္နီယာ နိုင်ငံ ၏ စောလ် လျော် ဖွဲ့စည်း တရုတ်နိုင်ငံ သည် ဖြစ်စေခြင်း ဖြစ်စေခြင်း ဖြစ်စေခြင်း

တွင် လျော်စစ် နှင့် ပတ်သတ်သော စစ် ဌာနချုပ် တစ်ခု နှင့် စစ်သဘောတရား အတွက်  
ဒိတ်ဆိုး တစ်ခုကို တည်ဆောက် နေပါသည်။

ဖြစ်စေခြင်း တွင် ဖြစ်စေခြင်း ပင်လယ် ဒေသ ဖွဲ့စည်း လျော် တွင် သစ်  
ဖွဲ့စည်း ကို ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း ဖွဲ့စည်း

ဘယ်သူ့ကို အစွမ်း ပြာ ချင် တာလဲ။ စာပုဒ် ကို လား။

ဆိုကတော့၊ ဗမာ့စာပေ အဖွဲ့က ကိစ္စိယကို ၎င်း စာပုဒ် ၃၀ နယူကလီးယား  
စီမံကိန်း ခွင့်ပြု ခဲ့ပြီး ကလေးကလေး စာပေ ပြင် နယူကလီးယား နည်း ဝေပညာကို ချောင်း ချ  
ရန် ကမ်း လှမ်း ခဲ့ သည်။ စာပေ ပြင် ချောင်း ချောင်း ကိစ္စိယကို ခွင့် ပြု ချက် ဝေပညာ နယူကလီးယား  
စီမံကိန်း ကလေးကလေး စာပေ ပြင် ခဲ့ သည်။ ဝေပညာ ခွင့် ပြု ခဲ့ သည်။

ဒီ သာဓက တွေ ဖြစ် ချက် ချက် ဖြစ် ချက် ဖြစ် ချက် ဖြစ် ချက် ဖြစ် ချက်  
က Malabar ၀၇" ဝေပညာ ခွင့် ပြု ချက် ချက် ဖြစ် ချက် ဖြစ် ချက် ဖြစ် ချက်  
ပြာ စ ချောင်း လှေ ချောင်း ချောင်း စာပေ စာပေ ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း  
ကလေးကလေး စာပေ ပြင် ၎င်း စာ ပြာ စ ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း  
ပင် သဘောကြီး ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း

ဒီ ကလေးကလေး ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း  
ကလေးကလေး စာပေ ပြင် ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း  
ရက် ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း  
ကလေး ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း ချောင်း